



靈糧堂怡文中學
Ling Liang Church E Wun Secondary School
電話：2109 4000 傳真：2109 4066

家長通知函 2017/2018 No.178

敬啟者：

有關「耆樂餅義賣」事宜

為讓同學透過不同活動回饋社會，本校公民教育組特舉辦校內義賣活動。有關是次活動之詳情如下：

- 受助團體： 基督教靈實協會
義賣日期： 2017年12月21日（星期四）
義賣地點： 本校小食部對出位置
義賣時間： 上午9時40分至10時；
下午12時45分至1時10分；
下午4時至4時30分
義賣物品： 靈實耆樂餅（包括一款柴犬精美儲物袋及奇華合桃酥3件）
價錢： 港幣二十五元正
負責老師： 許麗珊老師及王琳珊老師

煩請鼓勵 貴子弟積極參與活動，回應社會需要。如有查詢，歡迎致電 2109 4000 聯絡許麗珊老師或王琳珊老師。

即頌
時祺

靈糧堂怡文中學校長

謹啟

羅偉文

二零一七年十二月二十日

Circular 2017/2018 No.178

20th December, 2017

Dear Parents/Guardians,

Qile Cake Charity Sale

To enrich our students' other learning experience and to provide our students an opportunity to help the people in need in our society, the Civic Education Committee encourages students to take part in the 'Qile Cake Charity Sale'. The details of the sale are as follows:

Beneficiary organization	Haven of Hope Christian Service
Date of Sale	21 st December, 2017 (Thursday)
Venue of Sale	Area outside the Tuck Shop
Time	9:40 - 10:00 a.m., 12:45 - 1:10 p.m. and 4:00 - 4:30 p.m.
Item to be sold	Qile cake regular pack (with 3 pieces of walnut cookies and a Shibe storage bag)
Price	\$25
Teachers-in-charge	Ms. Hui Lai Shan & Ms. Wong Lam Shan

Please encourage your children to participate in the above activity. Should you have any inquiries, please contact Ms. Hui Lai Shan or Ms. Wong Lam Shan at 2109 4000.

Yours faithfully,

Mr. Law Wai Man
Principal